



APEX
INVESTMENT PSC
إبيكس للاستثمار ش.م.ع.

20th November 2025

20 نوفمبر 2025

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations & Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Disclosure of changes in share ownership
exceeding 5% of APEX Investment P.S.C. (APEX):**

الموضوع: الإفصاح عن التغييرات في نسب المساهمة التي تتجاوز
5% في أسهم شركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع (إبيكس):

We refer to the above subject and in accordance with the directives of the Abu Dhabi Securities Exchange regarding disclosure requirements, we would like to disclose that Mrs. Noura Mohammed Aqeel Al Khouri, Spouse of Mr. Khalifa Yousef Abdullah Khouri, who holds the position of Chairman of the Board of Directors of Apex Investment Company PJSC now owns 470,842,742 shares (13.25%) of the total issued shares of Apex Investment Company PJSC (Apex) after disposing 2,233,595 shares (0.063%) of Apex shares on 20th November 2025. Through her personal trading account with ADX.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ووفقاً لتوجيهات سوق أبوظبي للأوراق المالية بشأن متطلبات الإفصاح، نود الإفصاح عن أن السيدة/ نوره محمد عقيل الخوري زوجة السيد/ خليفة يوسف عبدالله خوري والذي يشغل منصب رئيس مجلس الإدارة لشركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع. تمتلك الآن 470,842,742 سهم نسبة (13.25%) من إجمالي الأسهم المصدرة لشركة إبيكس للاستثمار ش.م.ع (إبيكس) بعد التخرج من 2,233,595 سهم (0.063%) من أسهم إبيكس بتاريخ 20 نوفمبر 2025. وذلك من خلال عملية حساب التداول الخاص بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



أحمد عامر عمر/ Ahmed Amer Omar
العضو المنتدب/ Managing Director

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين